

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Laverana GmbH		09/08/2009	LIMITED LIABILITY COMPANY: GERMANY

RECEIVING PARTY DATA

Name:	Laverana GmbH & Co. KG
Composed Of:	COMPOSED OF Haase Verwaltungs GmbH (a German limited liability company)
Street Address:	Am Weingarten 4
City:	Wennigsen
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	D-30974
Entity Type:	LIMITED PARTNERSHIP: GERMANY

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number	Word Mark
Serial Number:	77692966	100% ORGANIC GLAMOUR

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (503)295-6679
Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.
 Phone: (503) 224-6655
 Email: docketing@khpatent.com
 Correspondent Name: Thomas J. ROMANO
 Address Line 1: 520 S.W. Yamhill Street
 Address Line 2: Pacific Building
 Address Line 4: Portland, OREGON 97204

ATTORNEY DOCKET NUMBER: RWZ 401

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name: Thomas J. ROMANO

900146202

**TRADEMARK
 REEL: 004085 FRAME: 0319**

CH \$40.00 77692966

Address Line 1: 520 S.W. Yamhill Street
Address Line 2: 200 Pacific Building
Address Line 4: Portland, OREGON 97204

NAME OF SUBMITTER:	Thomas J. ROMANO
--------------------	------------------

Signature:	/Thomas J. Romano/
------------	--------------------

Date:	10/26/2009
-------	------------

Total Attachments: 6

source=20091023 Name Change Documents RWZ401 402 403#page1.tif
source=20091023 Name Change Documents RWZ401 402 403#page2.tif
source=20091023 Name Change Documents RWZ401 402 403#page3.tif
source=20091023 Name Change Documents RWZ401 402 403#page4.tif
source=20091023 Name Change Documents RWZ401 402 403#page5.tif
source=20091023 Name Change Documents RWZ401 402 403#page6.tif

Handelsregister A des Amtsgerichts Hannover	Abteilung A Wiedergabe des aktuellen Registerinhalts Abruf vom 02.10.2009 14:09	Nummer der Firma: HRA 201478
-Ausdruck-	Seite 1 von 1	

1. Anzahl der bisherigen Eintragungen:

2

2. a) Firma:

Laverana GmbH & Co. KG

b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, Zweigniederlassungen:

Wennigsen

Geschäftsanschrift: Am Weingarten 4, 30974 Wennigsen

c) Gegenstand des Unternehmens:

3. a) Allgemeine Vertretungsregelung:

Jeder persönlich haftende Gesellschafter vertritt einzeln. Jeder persönlich haftende Gesellschafter sowie dessen jeweilige Geschäftsführer sind zu Rechtsgeschäften zwischen ihnen und der Gesellschaft von den Beschränkungen des § 181 BGB befreit.

b) Inhaber, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vorstand, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis:

Persönlich haftender Gesellschafter: Haase Verwaltungs GmbH, Wennigsen (Amtsgericht Hannover HRB 202460)

4. Prokura:

5. a) Rechtsform, Beginn und Satzung:

Kommanditgesellschaft

b) Sonstige Rechtsverhältnisse:

Entstanden durch Umwandlung im Wege des Formwechsels der laverana GmbH, Wennigsen (Amtsgericht HRB 101818) nach Maßgabe des Beschlusses der Gesellschafterversammlung vom 26.08.2009.

c) Kommanditisten, Mitglieder:

Kommanditist(en):

Laboratorium für natürliche Körperpflegemittel Krystyna Chernes-Haase GmbH & Co. KG, Wennigsen (Amtsgericht Hannover HRA 101069), Einlage: 26.000,00 EUR

6. a) Tag der letzten Eintragung:

08.09.2009

Commercial Registrar A of the Local Court of Hannover	Division A Report of the actual Registrar content Demand of 02.10.2009 14:09	Number of the company name: HRA 201478
-Printout-	Page 1 of 1	

1. Number of present inscriptions:

2

2. a) Company Name:

Laverana limited partnership as a general partner, which is a limited liability company

b) Seat, branch, business address, branch offices:

Wennigsen
Business address: Am Weingarten 4, 30974 Wennigsen

c) Subject of the company:

3. a) Policies of representation:

Each general partner is authorized to represent alone. Each general partner as well as his executives are exempt from the restrictions of § 181 Civil Code while transacting legal acts between them and the association.

b) Owner, general partners, managing directors, executive committee, authorized representatives and special power of representation:

General partner: Haase Verwaltungs limited company, Wennigsen (Local Court of Hannover HRB 202460)

4. Commercial procuration:

5. a) Legal form, commencement and memorandum of association:

Limited partnership

b) Other legal relationships:

Originating from a conversion by a change in structure to the laverana limited liability company in Wennigsen (Local Court HRB 101818) pursuant to a decision made out the partners' meeting on 26.08.2009.

c) Limited partners, members:

Limited partner(s):
Laboratorium für natürliche Körperpflegemittel Krystyna Chernes-Haase limited partnership as a general partner, which is a limited liability company, Wennigsen (Local Court of Hannover HRA 101069), deposit: 26.000,00 EUR

6. a) Day of latest inscription:

08.09.2009

Bundesanzeiger

Bundesanzeiger 0
Ausgabe
Datum: 20090921
laverana GmbH
Strasse: Am Weingarten 4
Ort: 30974 Wennigsen
Unternehmens-Nr.: H3432544
Amtsgericht: 30175 Hannover
Aktenzeichen: HRB 101818 (HRB101818)
Art der Eintragung: Loeschungen
Eintragungsdatum: 20090908
Eintragungsjahr: 2009

Text: In () gesetzte Angaben der Anschrift und des Geschäftszweiges erfolgen ohne Gewähr: Löschungen 08.09.2009 laverana GmbH, Wennigsen, Am Weingarten 4, 30974 Wennigsen. Geschäftsanschrift: Am Weingarten 4, 30974 Wennigsen. Die Gesellschaft ist nach Maßgabe des Beschlusses der Gesellschafterversammlung vom 26.08.2009 im Wege des Formwechsels in die Laverana GmbH & Co. KG mit Sitz in Wennigsen umgewandelt. Der Formwechsel ist mit Eintragung des Rechtsträgers neuer Rechtsform (Amtsgericht Hannover HRA 201478) am 08.09.2009 wirksam geworden. Die Firma ist erloschen. Als nicht eingetragen wird bekanntgemacht: Den Gläubigern der an der formwechselnden Umwandlung beteiligten Rechtsträger ist, wenn sie binnen sechs Monaten nach dem Tag, an dem die Eintragung der Umwandlung in das Register des Sitzes desjenigen Rechträgers, dessen Gläubiger sie sind, nach § 19 Abs. 3 UmwG als bekannt gemacht gilt, ihren Anspruch nach Grund und Höhe schriftlich anmelden, Sicherheit zu leisten, soweit sie nicht Befriedigung verlangen können. Dieses Recht steht den Gläubigern jedoch nur zu, wenn sie glaubhaft machen, dass durch die formwechselnde Umwandlung die Erfüllung der Forderung gefährdet wird.



German Federal Bulletin

German Federal Bulletin 0
Edition

Date: 20090921

laverana GmbH

Street: Am Weingarten 4

Place: 30974 Wennigsen

Company No.: H3432544

Local Court: 30175 Hannover

Registration No.: HRB 101818 (HRB101818)

Kind of Entry: cancellation

Date of Entry: 20090908

Year of Entry: 2009

Text:

Indications of the address and area of business put in () are given without guarantee: cancellations 08.09.2009 laverana GmbH, Wennigsen, Am Weingarten 4, 30974 Wennigsen. Business address: Am Weingarten 4, 30974 Wennigsen. According to the decision of the shareholders dated 26.08.2009 the company has been converted into Laverana GmbH & Co. KG by a change in the form of the legal entity. The change of the form of the legal entity has become effective by the registration of the entity in the new form (local court Hannover HRA 201478) on 08.09.2009. The company name has expired. It is proclaimed without registration: the creditors of the entities involved in the conversion changing the form of the entity, as far as they declare in writing their claims as to their legal basis and to the amount within six months upon the day on which the registration of the conversion in the register of the entity a creditor of which they are is deemed to be published according to § 19 paragraph 3 of the Commutation Act, have to be provided with a guarantee as far as they cannot claim fulfillment. This right of the creditors, however, does only exist if they can prove that the conversion changing the form of the entity would jeopardize the fulfillment of their claim.



Bundesanzeiger

Bundesanzeiger 0
Ausgabe

Datum: 20090921

Laverana GmbH & Co. KG

Strasse: Am Weingarten 4

Ort: 30974 Wennigsen

Unternehmens-Nr.: H5731567

Amtsgericht: 30175 Hannover

Aktenzeichen: HRA 201478 (HRA201478)

Art der Eintragung: Neueintragungen

Eintragungsdatum: 20090908

Eintragungsjahr: 2009

Text: In () gesetzte Angaben der Anschrift und des Geschäftszweiges erfolgen ohne Gewähr: Neueintragungen 08.09.2009 Laverana GmbH & Co. KG, Wennigsen, Am Weingarten 4, 30974 Wennigsen. (Herstellung und Vertrieb von natürlichen Körperpflegemitteln, Handel mit diätischen Lebensmitteln und anderen Naturprodukten.). Kommanditgesellschaft. Geschäftsanschrift: Am Weingarten 4, 30974 Wennigsen. Jeder persönlich haftende Gesellschafter vertritt einzeln. Jeder persönlich haftende Gesellschafter sowie dessen jeweilige Geschäftsführer sind zu Rechtsgeschäften zwischen ihnen und der Gesellschaft von den Beschränkungen des § 181 BGB befreit. Persönlich haftender Gesellschafter: Haase Verwaltungs GmbH, Wennigsen (Amtsgericht Hannover HRB 202460). Entstanden durch Umwandlung im Wege des Formwechsels der Laverana GmbH, Wennigsen (Amtsgericht HRB 101818) nach Maßgabe des Beschlusses der Gesellschafterversammlung vom 26.08.2009. Als nicht eingetragen wird bekanntgemacht: Den Gläubigern der an der formwechselnden Umwandlung beteiligten Rechtsträger ist, wenn sie binnen sechs Monaten nach dem Tag, an dem die Eintragung der Umwandlung in das Register des Sitzes desjenigen Rechtsträgers, dessen Gläubiger sie sind, nach § 19 Abs. 3 UmwG als bekannt gemacht gilt, ihren Anspruch nach Grund und Höhe schriftlich anmelden, Sicherheit zu leisten, soweit sie nicht Befriedigung verlangen können. Dieses Recht steht den Gläubigern jedoch nur zu, wenn sie glaubhaft machen, dass durch die formwechselnde Umwandlung die Erfüllung der Forderung gefährdet wird.



German Federal Bulletin

German Federal Bulletin 0
Edition

Date: 20090921

Laverana GmbH & Co. KG

Street: Am Weingarten 4

Place: 30974 Wennigsen

Company No.: H5731567

Local Court: 30175 Hannover

Registration No.: HRA 201478 (HRB201478)

Kind of Entry: new registration

Date of Entry: 20090908

Year of Entry: 2009

Text: Indications of the address and area of business put in () are given without guarantee: new registration 08.09.2009 Laverana GmbH & Co. KG, Wennigsen, Am Weingarten 4, 30974 Wennigsen. (Manufacture and distribution of organic cosmetics, trading with dietetic foodstuffs and other organic products.). Limited partnership. Business address: Am Weingarten 4, 30974 Wennigsen. Every general partner represents alone. Every general partner and its respective managing director are exempt from the restrictions of § 181 Civil Code while transacting legal acts between them and the association. General partner: Haase Verwaltungs GmbH, Wennigsen (local court Hannover HRB 202460). Emerged from the conversion by change of the form of the entity of laverana GmbH, Wennigsen (local court HRB 101818) according to the decision of the shareholders of 26.08.2009. It is proclaimed without registration: the creditors of the entities involved in the conversion changing the form of the entity, as far as they declare in writing their claims as to their legal basis and to the amount within six months upon the day on which the registration of the conversion in the register of the entity a creditor of which they are is deemed to be published according to § 19 paragraph 3 of the Commutation Act, have to be provided with a guarantee as far as they cannot claim fulfillment. This right of the creditors, however, does only exist if they can prove that the conversion changing the form of the entity would jeopardize the fulfillment of their claim.

